
REFERAT FRA MØTE I BEITOSTØLEN VEL 04.11.2009 

 

Tilstede: Jarle Stærnes, Ragnar Andresen, Tor Erik Godager, Nils-Hermann Hornaess 
og Inger K. Wangen. 

Fraværende: Kjerstin Paaske 

 

1.NYTT FRA LØYPEFORENINGEN 

Formannen i Løypeforeningen, Jarle Stærnes orienterte om problemer som hadde 
oppstått vedr. preparering av skiløyper på Beitostølen. 

Problemene er nå i første omgang løst, slik at løypene blir preparert som tidligere. 

Vi konsentrerte oss denne gangen om  problematikken rundt løypekjøringen, som er 
veldig vesentlig for medlemmene i Beitostølen Vel. 

Nest møte er 02.12.2009 kl 18:00 på samme sted som vanlig 

 

Referent: Inger K. Wangen 


